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Protokół Nr 3 /2014 

z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  24 marca 2014 r. 

 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

    w Białogardzie za rok 2013. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

 a) miejskiego programu pomocy społecznej na rok 2014, 

 b) zmian w podziale miasta Białogard na stałe obwody głosowania, 

 c) zmiany granic okręgów wyborczych dla wyboru Rady Miejskiej Białogardu, 

 d) utworzenia w zakładzie opieki zdrowotnej i domach pomocy społecznej odrębnych 

obwodów głosowania w wyborach posłów do Parlamentu Europejskiego, zarządzonych 

na dzień 25 maja 2014 r. ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych, 

 e) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej Białogardu w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Białogard, 

    f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 9.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 

Maciej Danowski.  

Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i porządek, głosując: za-4 

(jednogłośnie). 

 

Ad 2 
 

 Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Białogardzie za 

rok 2013 przedstawiła Karolina Krzemińska-Kumpin, dyrektor MOPS. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K..Skoczyk  – pytał odnośnie programu dożywiania, gdzie stołują się dzieci ze żłobków i 

przedszkoli? 

Dyrektor – odpowiedziała, że w placówce, w której przebywają. 
K..Skoczyk  – pytał o zadania zlecone na 12 rodzin, co to są za rodziny? 

Dyrektor – odpowiedziała, że  to specjalistyczne świadczenia opiekuńcze dla dzieci. 

A.Milczarek – pytał z czym to jest związane, że  na ten rok planuje się  mniejsze środki na 

posiłki tj. 600 tys. zł, gdy było 900 tys. zł? 

Dyrektor – odpowiedziała, że to dotacja od  Wojewody  na najbliższe  półrocze a w lipcu czy 

w sierpniu będą wnioskować o nowe środki. 

A.Milczarek – pytał o obiady w sobotę i niedzielę, czy kryteria w stosunku do tych osób 

zmieniły się i jaka jest tendencja? 
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Dyrektor – wyjaśniła, że są to osoby bezdomne, starsze, samotne, które nie są w stanie sobie 

przyrządzić posiłku. Do marca jest okres ochronny, w kwietniu będzie zrobiona weryfikacja. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Komisja przyjęła do wiadomości przedstawione sprawozdanie,  

nie wnosząc uwag. 

 

 

Ad 3 

 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

a) miejskiego programu pomocy społecznej na rok 2014, 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 4 (jednogłośnie). 

 

b) zmian w podziale miasta Białogard na stałe obwody głosowania, 

     Przedstawiła: Maria Balcer, Naczelnik Wydz. OR 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

G.Rudzik – pytał gdzie jest ul. Górskiego? 

Burmistrz – odpowiedział, że za domkami, za Szpitalem Powiatowym. 

Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że w jednej uchwale jest zapis, że ul. Górskiego należy do 

granic okręgu nr 3, a w drugiej, że do obwodu wyborczego nr 9.  

G.Rudzik – powiedział, że ten okręg nie pasuje do tej ulicy, bo to jest po drugiej stronie 

miasta. 

Naczelnik – odpowiedziała, że sprawdzi ten zapis. 

Z-ca Burmistrza – pytała czy zostały uwzględnione ulice z  wykazu ulic śmieciowych, bo tu ich 

nie ma? 

Naczelnik – wyjaśniła, że wykaz ulic otrzymała z Wydz. Gospodarki Nieruchomościami i 

wszystkie zostały uwzględnione. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 4 (jednogłośnie). 

 

c) zmiany granic okręgów wyborczych dla wyboru Rady Miejskiej Białogardu, 

     Przedstawiła: Maria Balcer, Naczelnik Wydz. OR 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 4 (jednogłośnie). 

 

d) utworzenia w zakładzie opieki zdrowotnej i domach pomocy społecznej odrębnych 

obwodów głosowania w wyborach posłów do Parlamentu Europejskiego, zarządzonych 

na dzień 25 maja 2014 r. ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych, 

      Przedstawiła: Maria Balcer, Naczelnik Wydz. OR 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 4 (jednogłośnie). 
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e) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej Białogardu w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Białogard, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 4 (jednogłośnie). 

 

f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał na jaki cel przewiduje się kwotę 41 tys. zł zapisaną na dopłaty w spółkach 

prawa handlowego? 

Skarbnik – odpowiedziała, że  pokrycie planowanego wyniku finansowego (straty w BOSiR). 

A.Milczarek – pytał o budynek przy ul. Przejazdowej, czy ruszamy z remontem na mieszkania? 

Burmistrz - odpowiedział, że  został złożony wniosek do Banku Gospodarstwa Krajowego na 

dofinansowanie, czekamy na odpowiedź i dopiero wtedy możemy ogłosić przetarg. Nie 

kwalifikuje się wcześniej otrzymanych środków, dopiero po podpisaniu umowy. Natomiast 

150 tys. zł przesuwamy na mieszkania  dla rodzin z Kazachstanu, bo potrzebne są dwa 

mniejsze, zamiast jednego dużego. 

J.Leszczyk – pytał z jakich źródeł jest to przesunięcie środków?  

Skarbnik - odpowiedziała, że  z innych źródeł. 

J.Leszczyk – pytał czy spółka BOSiR już istnieje, czy jest już zarejestrowana? 

Burmistrz – odpowiedział, że nie jest jeszcze zarejestrowana, ale akt notarialny jest 

podpisany. Zgodnie z Kodeksem spółek handlowych z chwilą podpisania aktu notarialnego 

występuje ona jako spółka w organizacji. 

Z-ca Burmistrza – dodała, że środki przekazujemy tak jak spółce. 

A.Milczarek – pytał o 70 tys. zł na zagospodarowanie skwerów zielonych? 

Burmistrz - odpowiedział, że otrzymaliśmy ponad 50 tys. zł za wycięcie drzewa  przy 

inwestycji Hosso i 20 tys. zł zostało z ubr. Środki te mogą być wykorzystane na ochronę 
środowiska. Zdecydowano o urządzeniu skwerku przy pierwszym ciągu ul. Wojska 

Polskiego, dalej są tereny przy BSM, gdzie jest bałagan. Burmistrz wystąpi do BSM o 

współuczestniczenie w tym zagospodarowaniu. 

M.Danowski – pytał o zwiększenie o 50 tys. zł na promocję miasta? 

Burmistrz – odpowiedział, że to na pokrycie wydatków związanych z Galą Biznesu i Galą 
Kobiet. 

M.Danowski – pytał o zmniejszenie środków o 1 tys. zł na zakup pomocy naukowych do 

Szkoły Podstawowej Nr 3? 

Burmistrz – wyjaśnił, że to  na wniosek Szkoły Podstawowej  Nr 3. 

Z-ca Burmistrza – dodała, że szkoły mogą przesunąć środki na inne cele.  

A.Milczarek – pytał czy jest dostęp do internetu bezprzewodowego w parku Orła Białego? 

Radny stwierdził, że byłby przedsiębiorca zajmujący się siecią, który mógłby przedstawić 
taką propozycję Burmistrzowi. 

Burmistrz – odpowiedział, że dostępu do internetu obecnie nie ma. Prosił, aby zgłosił się do 

Burmistrza. 

Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że chcą to ująć w strategii rozwoju miasta. 

O godz. 9.50 wyszedł radny G.Rudzik. W posiedzeniu brało udział 4 radnych. 
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A.Milczarek – pytał jakie są możliwości, aby na ul. Ludowej wyznaczyć miejsce dla osób 

niepełnosprawnych? Kolejna sprawa to kamery w mieście powinny być mobilne, bo stałe 

jak przy Urzędzie Miasta nie zdają egzaminu.  

Burmistrz – odpowiedział, że system monitoringu jest bardzo rozbudowany. Obecnie jest 21 

kamer, ale spróbują jeszcze kupić przenośne.  

K.Skoczyk – prosił, aby przy wejściu do Przedszkola Nr 2 wyrównać chodnik. 

Burmistrz – wyjaśnił, że ma dużo wniosków wymagających wdrożenia. Może się uda to 

wykonać w ramach bieżących wydatków. 

A.Milczarek – powiedział, że nasza przystań kajakowa nie jest monitorowana i każdorazowo 

jest dewastowana. 

Burmistrz – wyjaśnił, że lokalizacja przystani jest niedobra, bo brak drogi dojazdowej. 

Młodzież tam pije i dewastuje. Burmistrz proponował, by policja podwyższyła wskaźniki 

wykrywalności sprawców. Sprawa ta została w tej chwili zgłoszona  do Naczelnika Wydz. 

Rozwoju Gospodarczego i Spraw Społecznych. 

 
Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 3 (jednogłośnie). 

 

 

Ad 4 

 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 10.00  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 

              

                     Maciej Danowski 

 
 


